
Årsmelding VRK 2021

Styret i 2021 bestod av:
Leiar: Edle Holmin
Nestleiar: Liv Jorunn Nyhagen
Kasserer: Linn Wangen Mork
Sekretær: Maria Sandum Bergh
Styremedlem: Helen Rossetvik
Varamedlem: Kristin Mathiesen
Ungdomsrepresentant: Anna Marie Wangen Mork

Det vart gjennomført 9 styremøter i løpet av 2021. I tillegg har vi hatt ei
aktivitetsgruppe.

Aktivitetsgruppa
- Liv Jorunn Nyhagen
- Toril Sørheim
- Ingvild Rydjord Hansen
- Elisabeth Busengdal

Treningar og stemne

Vi har hatt eitt køyre- og ridekurs for Gunnar Bruland, feltrittkurs med
Julianne Devold og treningshelgar for Maria Hagen, Wenche
Johannesen og Trude Vaslestad. Vi har også hatt klubbtreningar for
Anja Kirketeig, Liv Jorunn Nyhagen og Ida Kristine Eikrem.

I løpet av 2021 har vi hatt to klubbstemner i sprang. Klubben sine
medlemmar har representert VRK på stemner fleire stader, sjølv om

stemnesesongen vart noko amputert på grunn av korona.

Meisterskapsresultat
Fjordhest NM: Anna Wangen Mork og Bakkens Odin og Randi Maud Mork og
Heidrid representerte VRK under Fjordhest NM på Linnesvollen.

Rekruttering

Rideklubben hadde 162 medlemmar i 2021, noko som er ny rekord!
77 av medlemmane var under 16 år. 37 personar betalte
anleggsleige i 2021. På grunn av korona har det vore begrensa kva
aktivitet vi kunne ha for dei yngste. Vi arrangerte juniorrideleir støtta
av Magne Haugens minnefond på sommaren, for dei eldste
juniorane. Vi har også tilbydd køyretur for juniormedlemmar og
nokre ridekurs.



Ridehall
I 2021 kunne klubben sine medlemmar ri tørt og fint under tak
heile året. Det var kjekt å kunne tilby både treningar og stemner
uavhengig av vêret. Utpå hausten starta vi bygging av
varmerommet i enden av hallen, og hallen vart endeleg brukbar i
si fulle lengde. I løpet av hausten tok vi også ut om lag
halvparten av underlaget, ettersom det ikkje sette seg slik som vi

ynskte. Hallen har vore mykje i bruk, sommar som vinter, det siste året.

Klubbstall

Klubbstallen til VRK stod (nesten) ferdig til jul. Stallen har ti bokser,
salrom, varmerom og forrom, samt toalett. Dei første hestane flytta inn
i midten av desember, og fleire kom til fram mot nyttår. På grunn av
våt grunn der paddockane skal vere, er det ført opp mellombelse
paddockar på parkeringsplassen enn så lenge. Alle dei ti boksane vart
leigd ut frå start.

Dugnad
Vi har hatt ein del dugnad knytt til nytt stallbygg og bygging av varmerom i ridehallen.
Gjerdet på utebana vart måla sommaren 2021 og stasvogna er restaurert. Vi har
også hatt ulike salsdugnader i 2021, med to kakesalg, sal av tennbriketter og saft og
sylte.

Prideparade

På grunn av korona vart årets pride-parade på ridebana
og filma av eit firma som heiter Oclin. Nokre snuttar vart
med i bygdepride-filmen. Det var ein fin gjeng med
medlemmar og hestar som feira og markerte at mangfald
er viktig for klubben.

Sponsorar

Vi har selt skiltplassar i ridehallen, og rosettar til inntekt for
stallbygg. Klubben har elles fått mykje koronastøtte og gåvemidlar
av ulikt slag. Det har mellom anna ført til at vi har investert i meir
hindermateriell og ei ny horv til å ha på utebana.


